
 
  Αθήνα, 01/12/2020 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ :  Τoν κ. Υπουργό Υγείας 

 

 

 

ΘΕΜΑ : «Πλημμελή παροχή υπηρεσιών Υγείας προς τους καρκινοπαθείς 
καταγγέλλει ο “Σύλλογος Καρκινοπαθών Μακεδονίας-Θράκης”» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Για «πλημμελή παροχή υπηρεσιών Υγείας προς τους ασθενείς καρκινοπαθείς» κάνει 

λόγο ο Σύλλογος Καρκινοπαθών Μακεδονίας-Θράκης, σε επιστολή του προς τον 

Υπουργό Υγείας. Συγκεκριμένα, σε σχετική με την προαναφερθείσα επιστολή ανάρτηση 

ενημερωτικής ιστοσελίδας, του Αθηναϊκού-Μακεδονικού Πρακτορείου Ειδήσεων 

(«ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ»), στις 30/11/2020, αναφέρονται τα εξής: 

«Καθημερινά, δεχόμαστε τηλεφωνικές οχλήσεις για την ανεπάρκεια και την ελλιπή 

προσπάθεια που γίνεται για την αντιμετώπιση των ογκολογικών περιστατικών στα 

Νοσοκομεία της πόλης μας, ακόμα και στο κατεξοχήν Ογκολογικό Νοσοκομείο της 

Θεσσαλονίκης, το Θεαγένειο», τονίζει ο Σύλλογος στην επιστολή του προς τον 

υπουργό, επισημαίνοντας πως η μεγάλη αύξηση ασθενών με Covid-19 και η 

ανάγκη νοσηλείας τους «δεν μπορεί να γίνεται σε βάρος της ομαλής αντιμετώπισης 

των ογκολογικών ασθενών και της υγείας τους». 

«Ασθενείς μας αναφέρουν τις δυσκολίες που αντιμετωπίζουν για το κλείσιμο 

ραντεβού για θεραπείες και νοσηλεία και την έμμεση προτροπή που 

αντιλαμβάνονται για την αντιμετώπιση των ογκολογικών τους περιστατικών από τον 

ιδιωτικό τομέα υγείας», αναφέρεται -μεταξύ άλλων- στην επιστολή και ζητείται η 

άμεση λήψη μιας σειράς μέτρων τόσο για την απρόσκοπτη νοσηλεία των ασθενών 

καρκινοπαθών όσο και των ασθενών που νοσούν από Covid και άλλες παθήσεις. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
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Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

1. Έχετε εξακριβώσει αν αληθεύουν τα όσα ισχυρίζονται στα ανωτέρω δημοσιοποιημένα 

κείμενα οι εκπρόσωποι του “Συλλόγου Καρκινοπαθών Μακεδονίας-Θράκης”; 

2. Αν τα παραπάνω αναγραφόμενα αληθεύουν, προτίθεσθε να λάβετε την απαραίτητη 

μέριμνα, ώστε οι καρκινοπαθείς της Μακεδονίας και της Θράκης να λαμβάνουν την 

απαραίτητη υγειονομική φροντίδα στα κατά τόπους νοσοκομεία των ως άνω 

Περιφερειών, με την αμεσότητα και την πληρότητα που επιβάλλεται, λόγω της 

κρισιμότητας της πάθησής τους, χωρίς να παραμερίζονται, ως περιστατικά, από τα 

υγειονομικά στελέχη των εν λόγω νοσοκομείων, χάριν των πασχόντων από τη νόσο του 

κορωνοϊού ασθενών; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

https://t.co/ve77AkCymE  

 

https://t.co/pdXU1Hjkr3  
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